
                                                                         Komisia kultúry a mládeže 

 

 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia dňa 24.8.2020 

 

Začiatok 15.30 h 

Prítomní:  M. Makovníková-Mosná, Ľ. Kačírek, I. Jančoková,  M. Kleibl, L. Ovečková, I. 

Lučanič, M. Kovačič, M. Černý, 

 

Ospravedlnení: M. Vetrák, A. Kutlíková 

Neprítomní:   D. Palúchová 

 
Otvorenie, schválenie programu 
Predsedníčka komisie p. Makovníková privítala na zasadnutí  prítomných členov komisie 

a skonštatovala, že komisia je s počtom 6 členov komisie uznášaniaschopná. Následne 

komisiu oboznámila s navrhovanými úpravami programu zasadnutia, o ktorých členovia 

hlasovali.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže schválila nasledovné poradie bodov rokovania: 

 

1. VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie (KS)  

2. Infomateriál o plnení rozpočtu k 30.6. a  Návrh na úpravu rozpočtu (FO) 

3. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o dočasnom parkovaní motorových 

vozidiel v znení VZN č. 19/2019 (URaD) 

4. VZN  mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení VZN č. 5/2004 o miestnych 

daniach v znení neskorších VZN (URaD) 

5. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Detský folklórny súbor Lúčka, 

o.z. (NsM) 

6. Návrh na schválenie zmeny nájomcu  v objekte ZŠ Tupolevova 20 , Bratislava (NsM) 

7. Návrh na dlhodobý prenájom objektu ŠH Prokofievova - Gymnastické centrum (NsM) 

8. Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu (RKaŠ) 

9. Informačné materiály 

- KZP - vyhodnotenie LDP (riaditeľka KZP, M. Korenčiová)  

- MKP – správa o činnosti (riaditeľka MKP, K. Bergerová) 

10. Rokovací poriadok komisie ...  Miestneho zastupiteľstva mestskej časti (OR) 

11. RKaŠ - Ocenenie Osobnosť Petržalky (mechanizmus oceňovania) a plán kultúry MČ 

(Vianočná Petržalka, kultúrne podujatia v r. 2021)  

12. Rôzne 

 

Uznesenie:   Komisia kultúry a mládeže  s ch v a ľ u j e  program zasadnutia.  

Hlasovanie:   Prítomných:   6                  Za:     6   Proti:  0  Zdržal sa:  0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené.  

 
 
 



K bodu  1 /  VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie  

Finančný príspevok na parkovanie v súvislosti so zavádzaním parkovacej politiky predstavil 
starosta MČ, Ján Hrčka. Zámer materiálu je na dočasné obdobie a v opodstatnených 
prípadoch balansovať nesprávne vyloženú dohodu o parkovaní a pokutovaní za parkovanie 
Petržalčanov, zaregistrovaných v parkovacom systéme MČ. Tento nástroj rieši ojedinelé 
prípady v súčasnom prechodnom období zavádzania parkovacej politiky. Počas diskusie 
prišiel M. Kovačič, kvórum sa zvýšilo na 7 prítomných členov.   
 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e    n a    v e d o m i e   Návrh  na  VZN      

o  poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie  a    

o d p o r ú č a  miestnemu zastupiteľstvu  predložený materiál s c h v  á l i ť.    

. 

Hlasovanie: Prítomných: 7                            Za:      6     Proti:   0       Zdržal sa:  1 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
 

K bodu  2 / Infomateriál o plnení rozpočtu k 30.6. a Návrh na úpravu rozpočtu  

Oba materiály predstavili nový vedúci FO p. J. Sobinovský a Ľ. Orságová. Počas diskusie 

prišiel M. Černý, kvórum sa zvýšilo na 8 prítomných členov komisie. Komisia o materiáloch 

hlasovala samostatne: 

Uznesenie a)  Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e   infomateriál  Plnenie 

rozpočtu ku 30.6.2020. 

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:   7        Proti:   0       Zdržal sa: 1  

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

Uznesenie b) Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e   materiál  Návrh na  

úpravu rozpočtu   a   o d p o r ú č a  miestnemu zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   

predložený materiál. 

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:   6        Proti:   0       Zdržal sa: 2  

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
 
K bodu  3 /  Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel v znení VZN č. 19/2019  
 

Materiál predstavil vedúci referátu dopravy M. Raus. M.Makovníková Mosná sa 

informovala o možnosti riešiť situáciu obyvateľov, ktorí majú auto v servise a majú 

požičané náhradné vozidlo. Súčasným riešením je možnosť 14-dňovej registrácie do 

systému, parkovanie na nevyznačených miestach, alebo používanie MHD. Po 

diskusii komisia hlasovala o predloženom materiály.  

Uznesenie:  Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e   materiál  Návrh VZN 

o dočasnom parkovaní motorových vozidiel v predkladanom znení   a             

o d p o r ú č a  miestnemu zastupiteľstvu  materiál  s c h v  á l i ť .   

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:   7        Proti:   0       Zdržal sa:   1  

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 



K bodu  4/ VZN  mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. …/2020 zo dňa … 2020, 

ktorým sa mení VZN č. 5/2004 o miestnych daniach v znení neskorších VZN 

V materiáli, ktorý predstavil vedúci referátu dopravy M. Raus sa ošetruje vyhradené 

parkovaniena EČV – v režime, pred úpravami podľa parametrov plánovanej bratislavskej 

parkovacej politiky. 

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e  Návrh na zmeny vo 

VZN č. 5/2004 o miestnych daniach v znení neskorších noviel  a    o d p o r ú 

č a   miestnemu zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   predložený materiál. 

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:  7         Proti:   0       Zdržal sa:     1 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
 
K bodu  5/ Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Detský folklórny 
súbor Lúčka, o.z.  
 
Návrh, ktorý predstavila vedúca majetkového referátu A. Broszová, vychádza z požiadavky 
riaditeľky ZŠ Budatínska a z potreby zharmonizovať platné zásady hospodárenia MČ 
s realitou prenájmov na tejto ZŠ. Návrh je predložený v dvoch variantoch: 

a) a) hodiny a mesiace (10,00 €/hod./ telocvičňa, celkovo 40,00 Eur/týždeň, a 0,50 
€/hod. /šatňa, celkovo za 4,00 Eur/týždeň, celkovo za 44,00 Eur/týždeň) 

b) paušálne rovnako 900,-Eur/ ročne 
Odchodom 2 členov komisie sa kvórum znížilo na  6 prítomných členov. Návrhy boli 
prediskutované a komisia sa zhodne rozhodla hlasovať o Návrhu vo variante b). 
 
Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e  Návrh na prenájom 

nebytových priestorov v objekte ZŠ Detský folklórny súbor Lúčka, o.z.   a    o d 

p o r ú č a   miestnemu zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   predložený materiál vo 

variante b). 

Hlasovanie: Prítomných: 6                            Za:  6         Proti:   0      Zdržal sa:    0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
 
K bodu  6/ Návrh na schválenie zmeny nájomcu  v objekte ZŠ Tupolevova 20, BA 

Návrh predstavila vedúca majetkového referátu A. Broszová. Po diskusii členovia komisie 

pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e   n a   v e d o m i e   Návrh  na schválenie 

zmeny nájomcu  v objekte ZŠ Tupolevova 20  a    o d p o r ú č a   miestnemu 

zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   predložený materiál. 

Hlasovanie: Prítomných: 6                            Za:  6         Proti:   0      Zdržal sa:    0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 



K bodu  7/ Návrh na dlhodobý prenájom objektu ŠH Prokofievova - Gymnastické 
centrum  

 
Návrh na dlhodobý prenájom Športovej Haly Prokofievova, ktorý bol spracovaný na základe 

Žiadosti Gymnastického centra,  predstavila vedúca majetkového referátu A. Broszová. 

Doplňujúce informácie dala vedúca referátu kultúry  a športu Ľ. Pastorová. Po diskusii 

členovia komisie o návrhu hlasovali. Počet prítomných členov opäť stúpol na 8.  

 

Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e    n a    v e d o m i e   Návrh na dlhodobý 

prenájom objektu ŠH Prokofievova - Gymnastické centrum  a   o d p o r ú č a  

miestnemu zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   predložený materiál. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:  0        Proti:   0       Zdržal sa:     8 

Záver:  Uznesenie nebolo schválené. 

 
K bodu  8 / Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu 

z rozpočtu mestskej časti 

Návrh odprezentovala vicestarostka L. Ovečková, doplňujúce informácie dala vedúca 

referátu kultúry  a športu Ľ. Pastorová. Po diskusii komisia hlasovala.  

 
Uznesenie: Komisia kultúry a mládeže  b e r i e    n a    v e d o m i e   Návrh VZN o 

poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu z rozpočtu mestskej časti  

a   o d p o r ú č a  miestnemu zastupiteľstvu  s c h v  á l i ť   predložený 

materiál. 

Hlasovanie: Prítomných: 8                            Za:  8        Proti:   0       Zdržal sa:     0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu  9 /  Informačné materiály 

a)  KZP - vyhodnotenie Letných dní Petržalky (LDP)  

Riaditeľka KZP, M. Korenčiová zosumarizovala doterajší priebeh Letných dní Petržalky. 
Vyhodnotenie LDP bude poslané členom KKaM začiatkom septembra. Celkovo prebehlo 
vyše 80 akcií, ktoré boli hodnotené pozitívne. Čo sa týka peňazí aj počtu ľudí (divákov) 
splnené plány (viacej menších akcií namiesto jednej veľkej). 
Výzvou pre ďalšie obdobie je nájsť dobré komunikačné kanály - najmä na tínedžerov.   
Denné detské tábory sa naplnili v počte 28 táborov (vyše 350 detí), niektoré sa museli 
spájať. Najžiadanejšie boli umelecké, so zameraním na prírodu a fungovanie v prírode. 
V budúcnosti sa bude ponuka KZP zameriavať na cca 12 druhov – podľa záujmu z tohto 
roka). Ponuku pre sociálne slabšie rodiny využilo reálne 19 detí z evidencie soc. Odd. 
(najťažšie prípady). Literárna kaviareň – otvorená.  
Ďalšie plány: Predstavenie projektu Supertrieda (materiály budú poslané). Petržalská 
univerzitka (zapojené všetky 3 VŠ) – pilot pre Petržalku (projekt bude predlžený). K 1. 
septembru vyjde informačník KZP, cieľom (štvrťročne) vydávať – 10.000,-ks + promo 
skladačky 1500 ks na mesačnej báze. Zaradia úspešné cykly – hudobné (podľa žánrov raz 
mesačne) – v DK Lúky. DK ZH – na inej báze (komerčné a najvyššie umelecké výkony). 
 



Podujatia: Susedské dni – eko zameranie, Seniorfest – Milan Sládek bude otvárať, 
Novembrové dni - Balet o Milade Horákovej, Rozprávkové nedele – 10,00 DKL a 16,00 
DKZH. 
Iné realizované aktivity: CCC - vymaľovanie sobášnej siene, vzduchotechnika (komplet 
riešenie). Názov DK Luky umiestnený za výrazných úspor (1/10). Zateplenie DK ZH (cca 210 
tis.) bude to v návrhu rozpočtu na r. 2021, v 2020 by sa to už nestihlo. 
Odchodom I. Lučaniča sa kvórum prítomných členov znížilo na 7. 

 
b)  Miestna Knižnica Petržalka – správa o činnosti  

Materiál a správu o MKP predstavila  riaditeľka MKP, K. Bergerová. Veľkú časť diskusie 

venovala komisia záujmu o projekt revitalizácie Vaviloviek 24 a 26 (prenájom na 15 rokov, 

prebiehajúci participatívny prieskum). V septembri bude pripravená štúdia. Aktuálne prebieha 

revitalizácia terasy. Chce zapracovať projekt do budúceho rozpočtu projekt revitalizácie.  

 

K bodu  10 / Rokovací poriadok komisie ...  Miestneho zastupiteľstva mestskej časti (OR) 

Ľudmila Pastorová predstavila rozdiel medzi aktuálnym rokovacím poriadkom KKaM 
a navrhovaným. Diskusia členov komisie bola k čl. 2  bod 4 e) 
Komisia navrhuje prepracovanie / doplnenie do bodov rokovacieho poriadku: 

- Bod: Zasadnutia budú verejné „do kapacitných možností miestnosti“, doplnenie 
povinnosti organizačného alebo tlačového referátu v dostatočnom termíne 
informovať (finalizácia pozvánok), nahlasovanie sa verejnosti k jednotlivým 
bodom (mechanizmus) 

- Doplniť: „Písomné materiály musia byť predložené 48 hodín pred zasadnutím 
komisie, o neskoršie dodaných materiáloch má komisia právo  nerokovať/ nemá 
komisia povinnosť rokovať.“ 

- Doplniť:  možnosť on-line rokovania a podmienky hlasovania on-line 
- Zmeniť: Čl. 2 – možnosť vylúčenia v uvedenom prípade skrátiť z roka na pol roka  

 
Lýdia Ovečková ďalej podala konkrétny návrh, o ktorom komisia hlasovala. 
 
Uznesenie:  Komisia kultúry a mládeže  b e r i e    n a    v e d o m i e   Návrh Rokovacieho 

poriadoku komisie.. Miestneho zastupiteľstva MČ a   o d p o r ú č a    jeho 

dopracovanie a opätovné prerokovanie v komisiách, ako jednotného 

rokovacieho poriadku pre všetky komisie, ktorý bude následne predložený dňa 

13.10. 2020  Miestnemu zastupiteľstvu  na  s c h v  á l e n i e. 

Hlasovanie: Prítomných: 7                            Za:  7        Proti:   0       Zdržal sa:     0 

Záver:  Uznesenie bolo schválené. 

 
K bodu  11 / RKaŠ - Ocenenie Osobnosť Petržalky (mechanizmus oceňovania) a plán 
kultúry MČ (Vianočná Petržalka, kultúrne podujatia v r. 2021)  
 
Ľudmila Pastorová informovala o aktuálnom nastavení mechanizmu vyhlasovania, 
hodnotenia a Ocenenia Osobnosť Petržalky a možných zmien. Po dohode s členmi komisie 
pripraví RKaŠ nový návrh, o ktorom sa bude rokovať na ďalšej KKaM. Plán kultúry na rok 
2021 je zatiaľ v pôvodných kontúrach, všetko závisí od situácie ohľadom opatrení súvisiacich 
s COVID 19. KKaM bude informovaná priebežne. Týmto bolo rokovanie Komisie o 20,30 
ukončené. 
 

 

Zapísala:  Ľ. Pastorová, tajomníčka komisie 

Schválila:  Miroslava Makovníková- Mosná, predsedníčka komisie     


